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Farnosti 
pořádají ples

Ples třebíčských farností se usku-
teční v pátek 9. února v sále na Háj-
ku v Třebíči. Studenti a pedagogové 
Katolického gymnázia zvou na Večer 
chval ve čtvrtek 22. února v 18 hodin 
v kostele na Jejkově.  –zt-

Město začne s opravou...
(Dokončení ze str. 1)

Město plánuje I. etapu revitalizace 
zámeckého parku. Úprava převážně v 
severní části spočívá v obnově zeleně 
a stávajících mlatových cest, novém 
mobiliáři, vybudování veřejného 
osvětlení, které propojí ulici U Obůr-
ky s Podzámeckou nivou. První eta-
pa revitalizace bude stát zhruba devět 
milionů korun a uskuteční se v letoš-
ním roce.

Revitalizace Václavského náměstí 
se posune do druhé etapy a zahrnu-
je nové silnice, chodníky, inženýrské 
sítě - kanalizace, vodovod, přípojky 
pro veřejné osvětlení, plynovod, roz-
vody nízkého napětí - a sadové úpravy. 
Práce na trojúhelníku pod kruhovým 
objezdem započnou v dubnu a skončí 
v srpnu letošního roku, předpokládaná 
cena je devět milionů korun.

Parkoviště v Sušilově ulici nabídne 
přibližně 62 nových parkovacích stá-
ní v blízkosti centra města. Součástí 
stavby jsou také podzemní kontejnery 
a rozšíření veřejného osvětlení. Stavba 
bude zahájena v červenci, dokonče-
ní je plánováno na prosinec letošního 
roku. Předpokládaná cena je jedenáct 
milionů korun.

Rekonstrukce knihovny v Hasskově 
ulici začne v letošním roce. Zahrnuje 
vybudování bezbariérového přístupu 
v interiéru, vzduchotechniky, zateplení 
střechy, výměna oken a dveří, obnova 
podlah, částečná výměně elektroinsta-
lace. Předpokládaná cena je 18 mili-
onů korun a knihovna se veřejnosti 
neuzavře, pouze tam bude omezený 
provoz.

Město počítá i s rekonstrukcí knihov-
ny v Borovině a s výstavbou nové 
knihovny v ulici Modřínová. Celkem 
si tyto tři akce vyžádají zhruba 60 mili-
onů korun. „Získali jsme dotaci ve výši 
45 milionů korun,“ zdůraznil Pacal. 

Pokračování plošných oprav povr-
chů silnic v ulicích Třebíče se zaměří 
na ulice Bartošova, Dobrovského mezi 
ulicemi Bezručova a Křížkovského, J. 
Suka od ulice Táborská po ulici Jindři-

chova, Jindřichova, Vltavínská včetně 
části úseku směrem k objektu Chari-
ty. Předpokládaná cena oprav činí 8,5 
milionu korun.

„Letos také začne výstavba prostřed-
ní části cyklostezky mezi Třebíčí a Vla-
dislaví od cihelny po staré vladislavské 
nádraží, kde počítáme s náklady asi 18 
milionů korun,“ naznačil Pacal. Pokra-
čoval, že část trasy přímo do Vladisla-
vi je zpevněná a k využití, i když i tam 
se plánuje rekonstrukce. Cyklostezka 
od cihelny do Třebíče vázne na prode-
ji potřebných pozemků, byť je majitel 
ústně odsouhlasil.  

Od Třebíče musí zájemci proto 
využít prozatím trasu od místní čás-
ti Ptáčova.  Na tuto akci se podařilo 
získat z dotace 85 procent nákladů. 
Město navíc požádá o dotaci z Fondu 
Vysočiny.

Třebíčský starosta doplnil, že se usku-
teční řada menších akcí a projekčních 
příprav, aby město bylo připraveno na 
investice v budoucnu. Zdůraznil, že 
největší investiční akce neovlivní chod 
města. 

Poznamenal, že radnice v uplynulých 
letech hospodařila s rozmyslem a vět-
šina hospodářských výsledků končila 
přebytkem. Nyní se tyto peníze hodí 
v době, kdy se musí realizovat největ-
ší akce a nahrává tomu i situace ve sta-
vebnictví.

� DA MĚSTA Třebíč rozhodla pronajmout na dobu určitou 20 let prostory o výměře 
130 metrů čtverečních v části budovy v ulici Okružní v Borovině. Jedná se bývalé sídlo 
pošty. Nájemce tam hodlá vybudovat a provozovat kavárnu, prostor pro poslech hudby, 
četbu, setkávání lidí, pořádání besed, tematických večerů a workshopů za roční nájemné 
ve výši 60 tisíc korun. Ta bude každoročně automaticky navyšováno o ofi ciálně uznanou 
míru infl ace stanovenou Českým statistickým úřadem. Zdroj: Město Třebíč

Nabídku rozšíří kavárna

Město mé nového 
zastupitele

Novým zastupitelem v Třebíči se 
stal Miroslav Kij. Nahradil Petra Ot-
ticha, který se mandátu vzdal. Kij se 
dlouhá léta věnuje tenisu a je profesi-
onálním trenérem. V radě na vlastní 
žádost skončila Jaromíra Hanáčková a 
zastupitelstvo schválilo Karla Doláka 
(všichni Pro Třebíč).  –zt-

Uzavřeli smlouvu 
o poskytování 

infomací 
Město Třebíč uzavřelo smlouvu na 

výrobu a zajištění vysílání rozhlaso-
vých a obchodních sdělení s fi rmou 
� DIOHOUSE. Ta provozuje sta-
nice Hit Rádio Vysočina a Blaník. 
Radnice s fi rmou spolupracovala již 
loni a letos v tom hodlá pokračovat. 
 –zt-


